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 Sammanträde torsdagen den 27 oktober 2016 kl. 17.30-19.25    
 Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum   

Ledamöter Ersättare   

Kerstin Aggefors (S), ordförande 

Elvir Kazinic (S) 

Staffan Svärd (S) 

Aleks Sakala (M) 

Tatjana Kovacic (M) 

Kerstin Thufvesson (M)  

Mats Rydelius (M)  

Burhan Yildiz (L) 

Galina Monsalves Leal (S) §§ 5-25 

Clara Bergman (V) §§ 5-25 

Basit Choudhury (M) §§ 5-25 

Kahin Ahmed (M) §§ 5-25 

Amela de la Cruz (L) 

Sofia Tahko (KD) 

  

Tjänstgörande ersättare 

Estanislao Mboro (S) för Mia Päärni (S), Lara Siadat (MP) för Demba Bah (MP), 

Soma Amin (S) för Ahmet Music (MP), Hugh Sindi (S) för Anki Erdmann (V),  

Jean-Robert Nino (M) för Benjamin Dousa (M).    

 Tjänstgörande ersättare 
 

     
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-4: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin  

Alnervik, administrativ sekreterare Monica Holst och nämndsekreterare Gunilla  

Schedin.    
 

Öppet sammanträde §§ 5-25: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin  

Alnervik, VO-chef Ulrika Axelsson, VO-chef Susanne Tengberg, VO-chef Gunilla 

Davidsson, kanslichef Johan Hernman, ekonomichef Alex Baena, utvecklingsstrateg 

Jan De Man Lapidoth, administrativ sekreterare Monica Holst och nämndsekreterare 

Gunilla Schedin.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare 

 Personalföreträdare 

Öppet sammanträde §§ 5-25: Riitta Eddib Kommunal, Zubeyde Arslanerkekoglu  

Vision, David Hellberg Saco.   

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 
 
Utses att justera  

 Utses att justera  

Ordföranden Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Aleks Sakala (M).  

 

  

 
Dag för justering  

   

2016-11-02  
 

 

Sekreterare 

  

 
 
Ordförande 

         

 
 
        Ledamot    

 

        Paragrafnr 1-25 Antal blad 29 

   Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 27 oktober 2016 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19.25 

 

Plats: 

Husby Träff, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum   

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 3, 9, 10, 14      

 

Justerat den 27 oktober 2016  

 

 

 
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) 
 
 
 
Ledamoten Aleks Sakala (M) 
 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av ordförande, justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) valdes till ordförande för dagens sammanträde.  

 

Ledamoten Aleks Sakala (M) och ordföranden Kerstin Aggefors fick i uppdrag  

att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 2 november 2016.     
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 22 september 

2016 justerats den 28 september 2016.    
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§ 3 
Anmälan av behov av särskilt förordnad vårdnadshavare enligt  
6 kap. 9 § föräldrabalken (FB)  
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och protokollsutdraget 

publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-479-2016.  
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§ 4 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 5 oktober och den 19  

oktober 2016.  
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§ 5 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Varken förvaltningen eller nämnden hade någon information eller några frågor.  
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§ 6 
Uppföljningsrapport till nämnden i oktober 2016      
Prognosen bygger på ekonomiskt utfall t.o.m. september 

 
Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport. 

 
Ärendet 
Sammantaget beräknas överskott om 4,9 mnkr före resultatöverföringar och  

5,0 mnkr efter resultatöverföringar.      

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.  

Dnr 1.2.1.-533-2016.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
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§ 7 
Alla ska känna sig trygga i Rinkeby-Kista - även äldre   
Svar på skrivelse från Benjamin Dousa m.fl. (M)  

 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet godkänns som svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 
Benjamin Dousa m.fl. (M) har i en skrivelse framfört att det är viktigt att äldre  

känner sig trygga i Rinkeby-Kista och att ett stadsövergripande åtgärdsprogram 

behöver tas fram för att öka äldres trygghet i form av snabb hjälp, uppsökande 

verksamhet och stöd.  

 

Förvaltningen redogör i tjänsteutlåtandet för att ett lokalt utvecklingsprogram, i 

syfte att öka den sociala hållbarheten och tryggheten i stadsdelsområdet, är under 

utarbetande. Förvaltningens verksamheter arbetar förebyggande på olika sätt, 

bland annat anordnas träffar med lokalpolis på de öppna mötesplatserna för äldre  

i stadsdelsområdet. För att öka äldres trygghet i den egna bostaden har samtliga 

medarbetare från hemtjänsten såväl arbetskläder som legitimation vid hembesök. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.   

Dnr 1.6.-349-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   

 

Särskilt uttalande 
Ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Den senaste tiden har en rad händelser gjort att allt fler invånare i stadsdelen  

känner sig otrygga. Förvaltningens högsta prioritet borde vara att göra något  

åt den akuta situationen, oavsett om det handlar om yngre eller äldre. Brotts-

bekämpning må vara ett i första hand polisiärt uppdrag, men det är inte 

trygghetsfrämjande åtgärder. Här kan förvaltningen jobba mer proaktivt än idag 

med den fysiska miljön och anställa ordningsvakter. Vi tror att detta är särskilt 

prioriterat kring områden i anslutning till tunnelbanan. 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Sofia Tahko (KD) anmälde att, om hon hade tjänstgjort, hade hon ställt 

sig bakom moderaternas särskilda uttalande.   

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

27 oktober 2016 
 

Sida 10 

 

 

  

§ 8 
Flytt av enheten för arbetsmarknadsinsatser 
Inriktningsärende    

   

Beslut  
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av SISAB beställa projektering 

för ombyggnad av Bredbyskolans Hus B i enlighet med vad som redovisas i  

ärendet. 

 
Ärendet 
Enheten för arbetsmarknadsinsatser har sin verksamhet i lokaler vid Rinkeby-

svängen 22. Dessa är ursprungligen avsedda för förskola. Den närbelägna för-

skolan på Rinkebysvängen 20 B har undermåliga lokaler. Eftersom det finns  

behov av förskoleplatser i området, föreslår förvaltningen att förskolan flyttar  

till de lokaler som arbetsmarknadsinsatser använder idag och att 

arbetsmarknadsinsatser flyttar till lediga lokaler i Bredbyskolan. Lokalerna 

omfattar totalt 617 kvm exkl. sophus. Högst 50 personer får vistas i lokalerna 

samtidigt.  

 

Verksamheter som planeras i lokalerna är olika verkstäder och personalutrymmen. 

Omflyttningen av förvaltningens verksamheter medför att lokalerna på Rinkeby-

svängen 20 B kan rivas och att marken där kan återställas till parkmark. 

Stadsdelsförvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag 

att av SISAB beställa projektering för ombyggnation av Bredbyskolans Hus B. 

Under förutsättning att nämnden fattar inriktningsbeslut avser förvaltningen att 

återkomma med ett genomförandeärende med detaljerade uppgifter om ekonomi 

och hyresförhållanden. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 oktober 2016.    

Dnr 2.6.-503-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 9  
Revidering av delegationsordning för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd  
 
Beslut  
1. Stadsdelsdirektören får i uppdrag att, i enlighet med bilagda delegations- 

ordning, fatta beslut i de ärenden där beslutanderätten är delegerad till  

tjänsteman.   

2. Stadsdelsdirektören får i sin tur uppdra åt annan anställd att besluta i  

stället.  

3. Den till tjänsteutlåtandet bilagda delegationsordningen ersätter tidigare  

delegationsordning.  

4. Den nya delegationsordningen gäller fr.o.m. den 1 november 2016.  

5. Omedelbar justering.   

 
Ärendet 
Förvaltningen har gjort en översyn av delegationsordningen i sin helhet, vilket 

bland annat innebär att delegationsbestämmelserna anpassats till nu aktuell  

lagstiftning inom respektive verksamhetsområde och i enlighet med nuvarande 

organisation. För att effektivisera beslutsfattandet har även vissa förtydliganden 

och språkliga ändringar gjorts. Förvaltningen har därutöver gjort vissa ändringar 

vad gäller delegat.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 oktober 2016.    

Dnr 1.1.-523-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 9 B 
Finansiering av trygghetsåtgärder med demokrati- och  
utvecklingsmedel 
 

Beslut  

1. Nämnden bifaller delvis förvaltningens förslag till beslut. 

2. Nämnden anför därutöver följande:  

 

Vi är positiva till det föreslagna upplägget med trygghetsskapande åtgärder i  

samverkan med Fryshuset, som förvaltningen har ett samarbetsavtal med för olika 

insatser. Ett samarbete som i många delar fungerar väl.  

 

Vi vet att förvaltningen jobbar med att bygga upp sin kapacitet att i större 

utsträckning arbeta med våra lokala föreningar och ideella aktörer. Därför vill vi 

samtidigt som beslutet på de i tjänsteutlåtandet föreslagna medlen på 1,1 mnkr anslå 

ytterli-gare 1 mnkr för att möjliggöra fler samarbeten och trygghetsskapande 

insatser i stadsdelen som kan genomföras tillsammans med andra lokala aktörer i 

samverkan med förvaltningen. 

 

Många boende upplever våra stadsdelar som otrygga och att det inte finns 

tillräckligt mycket aktiviteter. Vi välkomnar därför gärna att lokala aktörer som 

finns inom stadsdelsnämndsområdet kompletterar det redan pågående arbetet i 

stadsdelen. Det kan vara föreningar, lokala nätverk men också de egna 

verksamheterna inom förvaltningen som till exempel mötesplatser för ungdomar 

och fritidsgårdar. För att möjliggöra detta krävs resurser, varför vi föreslår att 

ytterligare 1 mnkr beviljas ur demokrati- och utvecklingsmedlen med detta syfte. 

Dessa medel är ett komplement till de ordinarie föreningsbidragen samt stadsdelens 

egna föreningsbidragsverksamhet och kan genomföras genom att redovisa 

idéer/försöksverksamheter i kontakt med stadsdelsförvaltningen. 

 

Ärendet 
För år 2016 har nämnden erhållit demokrati- och utvecklingsmedel om 9,8 mnkr. 

Vid stadsdelsnämndens behandling av verksamhetsplanen för år 2016 fördelades 

dessa medel. Därefter har budgeten för demokrati- och utvecklingsmedel löpande 

under året justerats och preciserats. Vid nämndens sammanträde den 19 maj 2016 

fick förvaltningen i uppdrag att lämna förslag på aktiviteter som kan öka känslan  

av trygghet. Stadsdelsförvaltningen lämnade sådana förslag, både i ärendet som 

nämnden behandlade den 21 juni och i tertialrapport 2.  

 

I tertialrapporten redovisade stadsdelsförvaltningen också att ytterligare 

trygghetsaktiviteter skulle planeras tillsammans med föreningar och att 

förvaltningen skulle återkomma till nämnden med en redovisning. Nu har 

förvaltningen och Fryshuset gemensamt planerat olika trygghetsskapande åtgärder i 

stadsdelsområdet. Åtgärderna, som innefattar aktiviteter för att motverka våld, ett 

antal fotbollsturneringar och en tjejmässa, bygger på förslag som lämnats av 
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ungdomar. Ett kostnadstak är satt till 1,1 mnkr. Eftersom planering fortfarande 

pågår kan ett exakt belopp ännu inte anges. Förvaltningen avser att bjuda in fler 

föreningar för samverkan om ytterligare trygghetsskapande åtgärder. Även dessa 

åtgärder, inklusive kostnader, förs till nämnden för behandling.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande från 

den 20 oktober 2016.    

Dnr 1.2.1.-304-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) lade fram ett förslag till beslut från social-

demokraterna och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta. 

Ledamoten Burhan Yildiz (L) och tjänstgörande ersättaren Lara Siadat (MP)  

ställde sig bakom socialdemokraternas förslag till beslut.  

 

Ledamoten Aleks Sakala (M) lade fram ett förslag till beslut från moderaterna och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat i enlighet med socialdemokraternas förslag.   

 
Reservation   
Ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån 

för eget förslag enligt följande:  

 

1. Nämnden avslår delvis förvaltningens förslag. 

2. Nämnden anför därutöver följande:  

 

Vi delar helt och hållet majoritetens och förvaltningens intention med att skapa 

trygghet i stadsdelen. Det är alldeles för många som känner sig otrygga, både på 

dagtid och kvällstid. Brottsstatistiken pekar i stora drag i landet i stort åt rätt håll, 

och har gjort så i flera håll. Men just gängrelaterade våldsbrott i utanförskaps-

områden har blivit fler och så även i vår stadsdel. Att i det läget föreslå exempelvis 

fotbollsturneringar för att ungdomar föreslagit det, utan en evidensbaserad metodik 

eller konkreta bevis på att det faktiskt leder till färre brott tror vi är fel väg att gå. 

Med det sagt ställer vi oss inte emot fotbollsturneringar, tvärtom, däremot vänder  

vi oss emot medel avsedda för trygghet ska gå till just detta. 
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§ 10 
Förslag till ny avfallsplan för Stockholm 2017-2020   
Remiss från Stockholm Vatten (dnr 15NM4)   
 
Beslut  
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 
Avfallsnämnden inom Stockholm Vatten har utarbetat ett förslag till ny avfalls- 

plan för Stockholms stad. Planen är en revidering av nuvarande avfallsplan. Den 

innehåller fyra huvudmål och ett antal delmål. Tyngdpunkten i planen ligger på 

att minska hushållsavfallet. Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget till 

avfallsplan är tydligt och att målen är relevanta. Vid delmålet 1.8 Nedskräpningen 

i stadsmiljön minskar, anges stadsdelsnämndernas ansvar: se till att park- och 

grönområdena i staden upplevs som rena, välskötta, trygga och tillgängliga och  

att en hög standard ska hållas i lekparkerna så att de är fria från nedskräpning.  

 

Förvaltningen vill tillägga att stadsdelsnämnderna kan bidra till avfallsplanens 

mål i flera avseenden, t.ex. genom att minska uppkomsten av avfall, bidra till 

återbruk, öka sortering av förpackningar och tidningar, minimera matsvinn,  

sortera ut matavfall, öka kunskap om farligt avfall och sprida information om  

avfallsplanen.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 oktober 2016.    

Dnr 1.5.3.-500-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 11 
Reviderat program för kvalitetsutveckling   
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 174-742-2016)  
 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 
 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har reviderat stadens program för kvalitetsutveckling.  

Syftet med revideringen har varit att anpassa programmet utifrån de krav som 

ställs på Stockholms stads kvalitetsarbete genom Vision 2040. Det reviderade  

programmet ska stärka verksamheternas förutsättningar för ett målmedvetet och 

systematiskt kvalitetsarbete med utrymme för organisatorisk anpassning och 

nytänkande.  

 

Förvaltningen är positiv till förslaget och instämmer i att olika former av dialog, 

både med invånare och med medarbetare, är grundläggande förutsättningar för 

verksamheternas kvalitetsutveckling. Förvaltningen vill särskilt betona vikten  

av att utveckla arbetet med analys av mål och resultat och samtidigt understryka 

att det skulle vara till fördel för kvalitetsutvecklingen om staden kunde erbjuda 

konkret stöd i detta arbete.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.    

Dnr 1.5.1.-383-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 12 
Rutin för avvikelsehantering  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 
Ärendet 
Rutinen för avvikelsehantering är en del av det ledningssystem för systematiskt 

kvalitetsarbete som förvaltningen utarbetar. Syftet med avvikelsehanteringen  

är att upptäcka och förebygga kvalitetsbrister i nämndens verksamheter. En  

avvikelse innebär att verksamheten inte uppnår de krav och mål som ställs enligt 

lagar, riktlinjer, föreskrifter och beslut.  

 

Avvikelser kan också omfatta synpunkter och klagomål. Som komplement till 

befintliga kanaler, såsom e-tjänsten ”Synpunkter och klagomål” och 

applikationen ”Tyck till”, har förvaltningens nätverk för avvikelsehantering 

reviderat den  

tidigare blanketten för synpunkter och klagomål och den utredningsblankett som 

ansvarig chef använder för uppföljning av synpunkter och klagomål. Blanketten 

för synpunkter och klagomål ska spridas i förvaltningens verksamheter.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.    

Dnr 1.2.1.-509-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 13 
Revidering av lokal rutin för lex Sarah   
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet  
Enligt Stockholms stads riktlinjer för lex Sarah ska varje nämnd som omfattas  

av reglerna även fastställa lokala rutiner. Av rutinerna ska framgå hur skyldig-

heten att rapportera, utreda, avhjälpa och undanröja missförhållanden och risker 

för missförhållanden ska fullgöras. Det ska även framgå hur skyldigheten att  

anmäla allvarliga missförhållanden och risker för allvarliga missförhållanden till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO), ska fullgöras. Rutinerna ska vara en del 

av nämndens ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete. Den lokala rutinen 

för lex Sarah inom Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, som utarbetades 2014, har 

reviderats av förvaltningens lex Sarah-ansvariga, vilket innebär att rutinen har  

utvecklats och förtydligats.  

 

Bestämmelserna om lex Sarah finns i 7 kap. 6 § och 14 kap. 2-7 §§ i 

socialtjänstlagen (SoL) och 23 e och 24 a-g §§ i lagen om stöd och service till 

vissa  

funktionshindrade (LSS). De innebär att var och en som fullgör uppgifter inom 

socialtjänsten, enligt LSS eller vid Statens institutionsstyrelse (SiS) ska medverka 

till att verksamheten som bedrivs och insatserna som genomförs är av god kvalitet 

och rapportera missförhållanden eller påtagliga risker för missförhållanden.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.    

Dnr 1.2.1.-505-2016.  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    
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§ 14 
Överenskommelse mellan kommunerna i Stockholms län och 
Stockholms läns landsting om samverkan kring personer med 
missbruk/beroende      
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 154-1131/2016)  

 
Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen.  

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Kommunerna i Stockholms län (KSL) och hälso- och sjukvårdsförvaltningen  

i Stockholms läns landsting har gemensamt utarbetat överenskommelsen  

Samverkan kring personer med missbruk/beroende. Överenskommelsen är en 

omarbetning av den nuvarande policyn från 2008: ”För att förebygga och  

behandla missbruk och beroende. Samverkan mellan kommunerna och 

landstinget”. KSL:s styrelse beslutade den 16 juni att rekommendera 

kommunerna  

i länet att anta överenskommelsen. Kommunstyrelsen i Stockholms stad har  

remitterat överenskommelsen till bl.a. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för  

yttrande. Remisstiden sträcker sig till den 31 oktober 2016. 

 

I överenskommelsen redogörs för syfte, målsättningar, målgrupper och vilka  

utgångspunkter och antaganden parterna binder sig till vid antagande av 

överenskommelsen. Omarbetningen från policy till överenskommelse har bl.a. 

resulterat  

i att missbruk/beroende av läkemedel och dopningspreparat omfattas av 

överenskommelsen, och att följande grupper anges som prioriterade: föräldrar, 

gravida, ungdomar, unga vuxna och personer med samsjuklighet. 

 

Förvaltningen bedömer att överenskommelsen överlag är bra och att relevanta, 

särskilt prioriterade målgrupper lyfts fram.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.    

Dnr 1.5.1.-508-2016.  

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Kerstin Aggefors (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag. 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

27 oktober 2016 
 

Sida 19 

 

 

  

§ 15  
Markanvisning för idrottshall i Husby    
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden.  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 
Den 22 september beslutade exploateringsnämnden att anvisa mark till 

fastighetsnämnden för en fullstor idrottshall och ytor för spontanidrott vid 

Dalhagens  

bollplan i Husby. Hallen ska hyras ut till idrottsnämnden och användas till  

inomhusidrott såsom basket, innebandy, handboll, volleyboll, gymnastik och  

skolidrott. Det finns ett stort behov av nya idrottshallar i Stockholm. Den 

planerade hallen är en av de två idrottshallar som, enligt idrottsnämndens 

investeringsplan, behövs i Rinkeby-Kista stadsdelsområde. På Dalhagens bollplan 

finns idag en grusad fotbollsplan, löparbana/friidrott, basketplan och grönytor. 

Gång- och cykelvägarna i närheten är väl utbyggda, men angöringsvägar till 

idrottshallen  

för bil-, gång- och cykeltrafikanter behöver utredas. Möjligheten att samordna  

idrottshallen med en ny intilliggande skola ska undersökas tillsammans med  

utbildningsförvaltningen.     

 

Stadsdelsförvaltningen har varit delaktig i idrottsförvaltningens planering av  

utformning av idrottshallen och möjliga funktioner runt hallen. Idrottshallen  

kräver ny detaljplan, eftersom marken enligt gällande detaljplan är avsedd för 

parkmark. Enligt den preliminära tidplanen beräknas idrottshallen vara klar 

sommaren 2018.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.   

Dnr 1.6.-495-2016.   
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§ 16  
Markanvisning för bostäder och handel i Husby      
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden.  
 
Beslut 

 Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 
Den 22 september beslutade exploateringsnämnden att anvisa mark för bostäder 

och handel inom fastigheten Ålesund 1 och del av fastigheten Akalla 4:1 i Husby 

till AB Svenska Bostäder. Fastigheten Ålesund 1 omfattar ett flerbostadshus med 

lokaler i bottenvåningen och ett parkeringsdäck i Husby centrum.  

 

Markanvisningen medför att en del av parkeringsdäcket rivs och ersätts av ett 

flerbostadshus om cirka 19 våningar med 73 hyreslägenheter. Den innebär vidare  

att den livsmedelsbutik som delvis ligger inom stadens fastighet Akalla 4:1 byggs 

ut. Där finns nu parkeringsplatser.  

 

Exploateringen kräver ny detaljplan. Närmare innehåll och utformning kommer 

att prövas i planprocessen, då även behovet av förskolelokaler kommer att  

utredas. Planförslaget kommer att remitteras till Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

för synpunkter.  

 

Enligt exploateringskontorets preliminära tidplan kan byggstart ske 2018/2019 

och första inflyttning 2020/2021. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.   

Dnr 1.6.-496-2016.   
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§ 17 
Deltagande i gemensam upphandling av trygghetslarm för boende 
inom servicehus och särskilda boendeformer   
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Äldreförvaltningen har samordnat en inventering av behovet av upphandling  

av trygghetslarm för boende på servicehus och inom särskilda boendeformer.  

Hägersten-Liljeholmen har åtagit sig att samordna denna upphandling.  

Upphandlingen kommer att göras av upphandlare på serviceförvaltningen.  

 

Rinkeby-Kistas stadsdelsdirektör har på delegation anmält att stadsdelsnämnden 

deltar i en gemensam ramavtalsupphandling av ”Trygghetslarm för boende inom 

servicehus och särskilda boendeformer” och tecknat en fullmakt till Hägersten-

Liljeholmens stadsdelsdirektör att genomföra upphandlingen för 

stadsdelsnämndens räkning. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 oktober 2016.   

Dnr 2.2.2.-529-2016.   
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§ 18 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  
 
 Skrivelse från ledamoten Burhan Yildiz (L) om insatser för personer med 

funktionsnedsättning.    

Beslut  
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

 Skrivelse från ledamoten Burhan Yildiz (L) om trygghet och deltagande.  

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
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§ 19 
Postlista  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 8 september till och med den 12 oktober 

2016. 
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§ 20 
Konferenser och utbildningar     

 

Inga konferenser eller utbildningar fanns att redovisa.  
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§ 21 
Protokoll från pensionärsrådet  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 8 juni, den 17  

augusti samt den 14 september 2016.     
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§ 22 
Protokoll från funktionshinderrådet   
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 25 augusti 

2016.     
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§ 23 
Protokoll från rådet för trygghet i fastigheter och utemiljö 
/lokala Brå    
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från sammanträde i rådet för trygghet i fastigheter  

och utemiljö – lokala Brå den 20 september 2016.      
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§ 24 
Anmälan av delegationsbeslut  

Inga delegationsbeslut fanns att redovisa. 
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§ 25  
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 
Inga rapporter, protokollsutdrag eller liknande fanns att redovisa.  


